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Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésről szóló 2012. évi
XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló
10/2014. (II. 24.) OGY határozat 124. § (1) bekezdésére, írásbeli kérdést kívánok benyújtani
Kásler Miklós emberi erőforrásért felelős miniszternek

Focistából nincs hiány, stadionból nincs hiány. Szakorvosból van hiány?

címmel.

Tisztelt Miniszter Úr!

Híradások szólnak arról, hogy a több száz háziorvos hiányán túl egyre több szakorvosi állás is
betöltetlen, kettőszáz felett van például azon fogorvosok száma, akiknek tevékenysége hiányzik
az egészségügyi ellátó rendszerből. Több településen kórházi osztályok bezárnak szakápolók,
szakorvosok, felszerelések hiánya miatt. Ma már konkrétan halnak sorra a betegek az
egészségügyi szolgáltatás működésének rendellenességei miatt. A magyar egészségügy annak
ellenére, hogy fizetünk érte, nem tekinthető szolgáltatásnak, pedig a fizetségért cserében
elvárható lenne valamiféle szolgáltatás.

Ma már azok is, akik a 300 forintos vizitdíj ellen szavaztak, azt szeretnék, hogy a magyar
egészségügy olyan formán alakuljon át, hogy elkezdjen működni, hogy a betegek ne romos
kórházak váróiban legyenek kénytelenek órákig vámi a sorsukra, hogy felszerelés és
szakemberek hiánya ne késleltesse a diagnózist, a várólisták elviselhető mértékben rövidüljenek
és az egészségügyi szakembereink ne külföldön, hanem itthon találják meg számításaikat.

Mindezek előre bocsátásával, a magyarországi egészségügy siralmas helyzetének
megtapasztalatával, Újpest országgyűlési képviselőjeként, kiemelten az újpesti polgárok
egészségügyi ellátásáért aggódva kérdezem Miniszter Urat:
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1. Van-e és, ha igen hány betöltetlen szakorvosi állás Újpesten?
2. Van-e és, ha igen hány betöltetlen szakápolói állás Újpesten?
3. Van-e és, ha igen hány betöltetlen háziorvosi praxis Újpesten?
4. Milyen intézkedéseket kívánnak tenni az egészségügyben meglevő emberi erőforrás-

hiány mérséklésére/megszüntetésére?

Várom megtisztelő válaszát.

Budapest, 2018. október 13.
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